



Australian Government
Department of Health

ເຄື່ອງມືຊະນິດໃໝ່ເພື່ອຊ່ວຍຊະລໍການແພ່ລະບາດຂອງ COVID-19

ແອັບ COVIDSafe ແມ່ນເຄື່ອງມືຊະນິດໃໝ່, ເຊິ່ງໃຊ້ຄຽງຄູ່ໄປກັບການກວດຫາ, ການຮັກສາຄວາມສະອາດທີ່ດີ ແລະການຢູ່ຫ່າງກັນໃນ ສັງຄົມ, ເພື່ອຊ່ວຍຊະລໍການແພ່ລະບາດຂອງໄວຣັສໂຄໂຣນາໃນອອສຕຣາລີຍ.

ແອັບ COVIDSafe ແມ່ນມີຈຸດປະສົງສໍາລັບສຸຂະພາບທໍານັ້ນ. ເຄື່ອງມືນີ້ຈະຊ່ວຍໃຫ້ຄົນອອສຕຣາລີຍບອດໄພໂດຍການເລັ່ງໃນການ ແຈ້ງໃຫ້ຮູ້ໄວຂຶ້ນວ່າໃຜໄດ້ສໍາຜັດກັບຄົນຜູ້ໜຶ່ງທີ່ມີເຊື້ອໄວຣັສໂຄໂຣນາ. ເຈົ້າໜ້າທີ່ທາງການແພດຂອງລັດຫຼືເຂດພິເສດຈະພົວພັນມາ ຫາທ່ານຖ້າວ່າທ່ານອາດຈະໄດ້ຖືກສໍາຜັດແລ້ວ ແລະຈະບອກທ່ານວ່າ:

- ຕ້ອງລະມັດລະວັງຫຍັງແດ່
- ທ່ານຕ້ອງແຍກຕົວເອງບໍ່
- ທ່ານຈະໄປຮັບການກວດໄດ້ຢ່າງໃດ, ຢູ່ໃສ ແລະເມື່ອໃດ, ແລະ
- ທ່ານຈະປ້ອງກັນຕົນເອງແລະຄອບຄົວໄດ້ຢ່າງໃດ.

ແອັບນີ້ ບໍ່ເປັນການບັງຄັບແລະພຣີ. ທ່ານສາມາດດາວໂຫຼດເອົາ COVIDSafe ໄດ້ຈາກຮ້ານແອັບໃນໂທລະສັບຂອງທ່ານ. ທ່ານຈະຖືກ ບອກໃຫ້ຕື່ມີ, ເລກໂທລະສັບ, ລະຫັດໄປສະນີ ແລະ ເກນອາຍຸຂອງທ່ານລົງ. ຂໍ້ມູນນີ້ຈະຖືກອັບໂຫຼດໄວ້ໃນຄັງເກັບຂໍ້ມູນທີ່ບອດໄພຢ່າງສູງ ແລະຈະຖືກນໍາມາໃຊ້ເພື່ອອອກເປັນລະຫັດອ້າງອີງ.

ແອັບນີ້ຈະດໍາເນີນໄປຢູ່ພາຍໃນໜ່ວຍໂທລະສັບຂອງທ່ານໃນຂະນະທີ່ທ່ານກໍາລັງຊີວິດໄປໃນແຕ່ລະມື້ຕາມປົກກະຕິ. ມັນຈະໃຊ້ລະບົບ ບ ລູທູດ ໃນການຄົ້ນຫາຜູ້ໃຊ້ແອັບ ຄົນອື່ນໆ. ມັນຈະລັອກເອົາລະຫັດອ້າງອີງຂອງຜູ້ໃຊ້ແອັບຄົນອື່ນໆທີ່ທ່ານໄດ້ພົວພັນນໍາ, ພ້ອມກັບວັນທີ, ເວລາ, ລະຍະທາງ ແລະ ເວລາຂອງການພົວພັນນັ້ນ.

ມັນຈະບໍ່ບັນທຶກສະຖານທີ່.

ຂໍ້ມູນການພົວພັນນີ້ຈະຖືກປັບເປັນລະຫັດແລະຈະຖືກເກັບໄວ້ໃນແອັບໂທລະສັບຂອງທ່ານ. ແມ່ນແຕ່ຕົວທ່ານເອງກໍ່ເຂົ້າເບິ່ງບໍ່ໄດ້.

ຂໍ້ມູນການພົວພັນນີ້ຈະຖືກເກັບໄວ້ໃນແອັບເປັນເວລາ 21 ມື້. ລະຍະເວລານີ້ແມ່ນໃຫ້ໂອກາດ 14 ມື້ເພື່ອການຝັກຕົວຂອງເຊື້ອໄວຣັສ, ແລະ ເປັນເວລາທີ່ຕ້ອງການເພື່ອຍັງຍືນການກວດຜົນບອກ. ຂໍ້ມູນໃນແອັບທີ່ເກີນ 21 ມື້ຂຶ້ນໄປຈະຖືກລຶບອອກເອງໂດຍອັດຕະໂນມັດ.

ຖ້າທ່ານຖືກກວດວ່າມີ COVID-19, ເຈົ້າໜ້າທີ່ທາງການແພດຂອງລັດແລະເຂດພິເສດຈະຖາມເອົາຂໍ້ມູນຈາກທ່ານວ່າມີໃຜແດ່ທີ່ທ່ານ ໄດ້ໃກ້ຊິດພົວພັນນໍາເມື່ອໜຶ່ງມານີ້. ທ່ານອາດເລືອກທີ່ຈະໃຫ້ເຂົາເຈົ້າເຂົ້າເບິ່ງຂໍ້ມູນທີ່ແອັບເກັບກໍາໄວ້ກ່ຽວກັບບັນດາຄົນທີ່ທ່ານໄດ້ໃກ້ ຊິດ - ພາຍໃນ 1.5 ແມັດ ໃນລະຍະເວລາ 15 ນາທີຫຼືດົນກວ່ານັ້ນ.

ໃນບັດຈຸບັນ, ການຄົ້ນຫາບັນດາຄົນທີ່ອາດໄດ້ສໍາຜັດກັບເຊື້ອໄວຣັສແລ້ວນັ້ນແມ່ນຕ້ອງໄດ້ອາໄສວ່າໃຜຈໍ່ໃຜໄດ້ແດ່ ທີ່ຢູ່ໃນແວດວົງໃກ້ ຊິດແລະຕ້ອງຮູ້ວ່າຈະຕິດຕໍ່ຄົນເຫຼົ່ານັ້ນໄດ້ຢູ່ໃສ. COVIDSafe ເຮັດໃຫ້ຂັ້ນຕອນດັ່ງກ່າວໄວຂຶ້ນແລະແນ່ນອນຂຶ້ນ.

ຂໍ້ມູນໃນແອັບຈະສາມາດຖືກນໍາໃຊ້ໂດຍທາງການສາທາຣະນະສຸກຂອງລັດແລະເຂດພິເສດທໍານັ້ນ, ແລະຈະນໍາມາໃຊ້ເພື່ອຊ່ວຍແຈ້ງ ໃຫ້ຄົນຮູ້ວ່າໃຜໄດ້ພົວພັນກັບໃຜທີ່ມີເຊື້ອໄວຣັສໂຄໂຣນາ. ຖືວ່າເປັນການຜິດກົດໝາຍອາຍາຖ້າຂໍ້ມູນໃນແອັບຖືກນໍາໄປໃຊ້ໃນທາງອື່ນ.

ທ່ານສາມາດລຶບແອັບແລະຂໍ້ມູນໃນນັ້ນອອກຈາກໂທລະສັບຂອງທ່ານໄດ້ທຸກເວລາ.

ຍາມໃດທີ່ການແພ່ລະບາດສື່ນສຸດລົງຢູ່ໃນອອສຕຣາລີຍນີ້, ຜູ້ໃຊ້ຈະຖືກເຕືອນໃຫ້ລຶບແອັບ COVIDSafe ອອກຈາກໂທລະສັບຂອງຕົນ. ການເຮັດດັ່ງນີ້ ຈະລຶບຂໍ້ມູນທຸກຢ່າງທີ່ມີຢູ່ໃນແອັບອອກຈາກໂທລະສັບຂອງຄົນຜູ້ນັ້ນ. ສ່ວນຂໍ້ມູນທີ່ເກັບກໍາໄວ້ໃນລະບົບຄັງຂໍ້ມູນກໍ່ຈະ ຖືກທໍາລາຍຖິ້ມເຊັ່ນກັນເມື່ອການແພ່ລະບາດສື່ນສຸດລົງ.

ການໃຊ້ເອັບນີ້ຈະຊ່ວຍລັດຖະບານໃຫ້ເຄື່ອນໄຫວຢ່າງວ່ອງໄວໃນການຫຼຸດຜ່ອນການຫ້າມ ເຊິ່ງບໍ່ມີວິທີທາງອື່ນໃດທີ່ຈະເຮັດໄດ້.

ຖ້າທ່ານຕ້ອງການຂໍ້ມູນກ່ຽວກັບເອັບ COVIDSafe, ກະລຸນາເຂົ້າໄປເບິ່ງທີ່ www.health.gov.au